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§ 3  

Avveckling av platser vid Tensta servicehus 

Beslut 
Stadsdelsnämnden återremitterar ärendet för komplettering. 

 

Ärendet 
Tensta servicehus har under flera år haft låg beläggning med många 

tomma lägenheter i både servicehuset och vård- och omsorgsboendet. 

Förvaltningen föreslår att 48 servicehuslägenheter avvecklas. Detta 

för att tillgången bättre ska stämma överens med efterfrågan på 

lägenheter. Vidare föreslår förvaltningen att 7 platser i vård- och 

omsorgsboendet avvecklas.  Otrygghet, dålig standard samt problem 

med ohyra är bidragande orsaker till förslaget att avveckla 

servicehuslägenheter samt omsorgsplatserna. Restaurangen i Tensta 

servicehus föreslås också avvecklas på grund av för låg efterfrågan. 

Förvaltningen planerar att arbetet med information till berörda inleds 

snarast efter nämndens beslut och att utflyttningen beräknas vara 

avslutad under vintern 2016 till våren 2017. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 augusti 2016. 

Dnr 1.1-573/2016 

 

Sus Andersson (MP) begärde ajournering. 

Nämnden beslutade att ajournera sig kl. 20:05-20:15 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Awad Hersi m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S), Rashid 

Mohamed (V) lade fram ett eget förslag om återremiss och föreslog 

att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby 

(L) ställer sig bakom MP+S+V:s förslag om återremiss. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden fann att nämnden hade beslutat att anta MP+S+V:s 

förslag. 

 


